

澳門足球總會“C”級教練進修課程[1]錄取名單			
Macau FA “C” Coaching Refresher course [1] acceptance list			
姓名 Name		姓名 Name	
梁家豪	EDUARDO FAZENDA	劉智濠	LAO CHI HOU
梁文傑	LEONG MAN KIT	梁家健	LEONG KA KIN
盧子謙	LOU CHI HIM	余興	U HENG
張展豪	CHEONG CHIN HOU	歐東文	AO TONG MAN
陳健華	CHAN KIN WA	鄧尚宜	TANG SEONG I
蘇景豐	SOU KENG FONG	黃狄	WONG TEK
馮永康	FONG WENG HONG	José Eduardo Rodrigues Cota Cruz	

註：

- 錄取者請於 **2月23日前**，完成 2022-2024 年度教練註冊，否則課程學分將無法紀錄。
- 學員**必須全程出席**所有課堂。
- 授課語言為**粵語(不安排翻譯)**，配有英文理論內容及題目。
- 課程時間表會按上課進度及天氣等因素進行調整。
- 參加者需於上課時出示已完成接種兩劑新型冠狀病毒疫苗之證明或 7 日內核酸檢測證明，方可參加課程。

Note:

- Admitted applicants should complete the 2022-2024 coach registration **before February 23**, otherwise the course credits will not be recorded.
- Students **MUST** attend **ALL** sessions.
- The Course language is **Cantonese (No translation available)** , English handout & available.
- The course schedule will be adjusted according to the weather condition and other field related factor.
- Participants must show proof of completion of two doses of the coronavirus vaccine or nucleic acid test results (within 7 days) to participate in the course.